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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over ambtenaren
die bigame en polygame huwelijken
registreren. (Ingezonden 12 augustus
2008)

1
Deelt u de vrees van het Centraal
Bureau voor de Statistiek dat
ambtenaren van de burgerlijke stand
in Nederland elk jaar tientallen
huwelijken van een man met
meerdere vrouwen, waaronder
minderjarige, registeren?1

2
Kunt u aangeven hoeveel bigame en
polygame huwelijken en huwelijken
met minderjarigen in Nederland
worden geregistreerd?

3
Waarom worden bigame en
polygame huwelijken en huwelijken
met minderjarigen in Nederland door
ambtenaren van de burgerlijke stand
niet geweigerd?

4
Waarom houden ambtenaren in
bijvoorbeeld Amsterdam en
Rotterdam zich niet aan de interne
instructies dat zij moeten toezien op
schijnhuwelijken of uitbuiting van
vrouwen en eventueel Justitie
moeten inschakelen?

5
Welke maatregelen neemt u om te
voorkomen dat in de toekomst nog
bigame en polygame huwelijken en
huwelijken met minderjarigen
kinderen in Nederland worden
geregistreerd?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Arib (PvdA), ingezonden 12 augustus
2008 (vraagnummer 2070827260) en
van het lid Fritsma (PVV), ingezonden
12 augustus 2008 (vraagnummer
2070827270).

1 «Jaarlijks vele polygame huwelijken»,
NRC/Handelsblad, 9 augustus 2008.
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